
Årsmöte	Bodekull	Gospel	&	Jazz	Orchestra	150411	
	

1. Mötet	öppnades	av	Björn	Ohlsson	med	en	kort	bön.	
		

2. Vid	fråga	om	årsmötet	var	vederbörligt	kallat,	fanns	att	så	var	fallet.	
	

3. Som	ordförande	för	mötet	valdes	Björn	Ohlsson.	
Som	vice	ordförande	valdes	Ludvig	Samuelsson	
Som	sekreterare	valdes	Emanuel	Jeppsson	
	

4. Som	justerare	valdes	Josefina	Eriksson	och	Joakim	Ohlsson	
		

5. Som	rösträknare	valdes	Josefina	Eriksson	och	Joakim	Ohlsson	
	

6. Jenny	redogjorde	för	verksamhetsberättelsen,	vilken	fanns	vara	i	sin	ordning.	
	

Percy	Larsson	redovisade	kassaberättelsen	som	visade	att	intäkterna	för	året	
uppgått	till	109292,74	kr	och	utgifterna	till	284008,95	kr.	Detta	innebar	ett	
resultat	på	-174716,21	kr.	Den	största	utgiftsposten	var	den	nya	skivan	(Se	
bifogat	dokument).	
	
Jonatan	Blomqvist	läste	upp	revisionsberättelsen,	vilken	tillstyrkte	
kassaberättelsen	och	uppmuntrade	till	att	ge	styrelsen	ansvarsfrihet.	
	

7. Styrelsen	beviljades	ansvarsfrihet	för	året	2014.	
		

8. Som	Dirigent	valden	Christoffer	Wallin	och	som	vice	dirigenter	Ola	Hedén	och	
Per	Fastrup.	

	
9. Årsmötet	valde	även	två	styrelseledamöter	för	två	år.	Här	blev	det	omval	av	Rune	

Svensson,	Josefina	Eriksson	och	Rune	Svensson.	
	

Suppleanter	valdes	för	att	sitta	på	ett	år.	Följande	personer	valdes:	
Emma	Karlsson,	Emanuel	Jeppsson,	Michael	Skåre,	Anders	Carlsson	och	Ludvig	
Samuelsson.	
	

10. Som	revisorer	Valdes	Lissi	Svensson	och	Jonatan	Blomqvist	om.	Till	vice	revisor	
valdes	Joakim	Ohlsson.	
		

11. Till	valberedning	valdes	Jonatan	Blomqvist	(sammankallande),	Ander	Carlsson	
och	Josefin	Samuelsson.	

	
12. Årsmötet	beslutade	att	inte	sätta	någon	budget	för	hela	2015,	utan	att	det	till	

varje	enskilt	projekt	sätts	en	egen	budget.	
	
Förslag	att	införa	förseningsavgift	på	uteblivna	fakturabetalningar	godkändes	
och	styrelsen	fick	i	uppgift	att	utreda	detta.	
	

13. Till	årsmötet	hade	inga	motioner	sänts	in.	



14. Nästa	övning	är	i	Karlshamn	23/5.	
	
Utöver	detta	är	det	rep	i	augusti	inför	Stockholm	Gospel	21-23/8.	Resan	till	
Stockholm	betalas	av	varje	enskild	musiker.	
	
Det	planeras	konserter	tillsammans	med	Samuel	Ljungblahd	i	Karlskrona	den	25-
27/9.	
	
Inför	konserthelgen	med	Samuel	planeras	även	en	övningshelg,	som	troligen	
kommer	förläggas	till	Breanäs.	

	
15. Vi	fortsätter	vårt	samarbete	med	Riagården	i	Karlshamn	och	den	loppmarknad	

som	vi	ordnar	tillsammans.	Datum	för	detta	kommer	senare.	
		

16. Övriga	frågor	som	behandlades:	
Carl	informerade	om	konserter	på	Gullbrannafestivalen.	Samuel	Ljungblahd	och	
Kirk	Franklin	är	två	av	namnen	som	kommer.	
	
Frågan	kom	upp	om	huruvida	vi	skulle	ha	övningshelger	istället	för	endagsrep.	
Detta	på	grund	av	problem	med	att	vi	inte	har	så	god	besättning	på	övningarna	
och	att	koncentrationen	emellanåt	tryter	under	repen.	Vi	har	ett	stort	behov	av	
att	vara	fullbesatta	på	de	gemensamma	övningarna	och	således	kan	
övningshelger	vara	ett	bra	alternativ.	Detta	bör	dock	kompletteras	med	
sektionsövningar.	
	
Den	interna	hemsidan	ligger	hos	Björn	och	en	ny	intern	sida	kommer	inom	kort.	
	

17. Mötet	avslutades.	
	
	
	

	


